
 

 

Protokoll fört vid SMC-Värmlands styrelsemöte 20241001 Nr 10, 
järnvägsgatan 7 i Karlstad.   

 
§122 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade styrelsen välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§123 Närvarande 
 Per-Thomas Lindberg, Joakim Kristensen, Dennis Dahlman, Alexander 
 Lundqvist. 
 Adjungerade: Åke Lysell (Revisor), Nils-Åke Ingemarsson (Valberedning), 
 Ingvar Pettersson (Valberedning). 
 
§124 Anmält förhinder 
 Morgan Johansson, Ellen Andersson, Tommy Jensen, Per-Erik Sjökvist, Johan 
 Holmstrand. 
 
§125 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes 
 
§126 Föregående mötesprotokoll 
 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§127 Rapporter 
 Riksinfo 

SMC Styrelsen har beslutat att en av de viktigare strategiska frågor är att 

stärka distrikten och utveckla verksamheten närmare medlemmarna. På 

grund av detta är en del förändringar på gång och information om dessa har 

skickats ut från Riks, vilken föredrogs. Bl.a. utökad funktionalitet i portalen 

för distrikten. 

- Omorganisation och ny layout för MC folket. 

- Ny kansliorganisation med förtydligade ansvarsområden. 

- Planerad försäljning av kontorslokalerna i Borlänge för att i stället hyra. 

- Paus av Hoj-X 2025. 
 

 Erfarenheterna från Röda Korsets HLR-kurser är goda och kurserna 
 rekommenderas för våra resurser 
  
§128 Ekonomi 
 I kassan finns 168,000:- disponibelt 
 Alexander föredrog resultat och balans och vi följer budget. 
 Banken kontaktas för kontroll av ev. uppdateringsbehov av teckningsrätt. 
 
§129  MC-Folket 
 Rekryteringstext för aspiranter till School skickas för publicering. 
 
 
 



 

§130 Kursverksamhet 
 Sista Knixen fick 9 deltagare som servades av 7 resurser på en bra och trevlig 
 dag. 
  
 Plan för nästa säsong påbörjas i november. Ev, möjligheter för hyra av banan 
 i Kristinehamn för ett par tillfällen kontrolleras inför nästa möte. Ökat fokus 
 på MC-turer, grus såväl som asfalt diskuterades och frågan beslutades tas 
 med i kommande planeringsarbete. 
 
§131 Aktiviteter 
 Per-Thomas, Dennis och Joakim kommer att delta på SMC’s 
 Novemberkonferens i Västerås 16-17/11. 
 Motorsportssalongen i Karlstad den 16- 17/11. Hanteras av en arbetsgrupp 
 bestående av Nils-Åke, Fido, Per-Erik och Stig 
 Information för nya aspiranter och säsongsavslutning samt avtackning av 
 tidigare styrelse representanter planeras att bokas i nov. 
 
§132 Hemsidan 
 Hemsidan ska uppdateras och göras om, ny release är planerad till våren -25 
 
§133 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor inkom. 
 
§134 Kommande möte 
 Måndag 4: nov. 18:30 på Järnvägsgatan 7. 
 
§135 Mötets avslutande 
 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 

 

  
Per-Thomas Lindberg, Ordförande   Joakim Kristensen, Sekreterare 




